
 

MANDAG 30.09.2024 
Tilstede:  
FAU-leder, 1.trinn (1 pr), 3.trinn (1 pr), 4.trinn (2 pr) ,5.trinn (2 pr), 6.trinn (1 pr), 7.trinn 
(1pr). 2.trinn: Ikke møtt. 

Sak1: 
Valg/konstituering av 
FAU 

Leder: Lena Leigre 
Referent: 7.trinn 
FAU-rommet: Vigdis og Annette 
(rydd, se over spill og gjerne fornye oss) 
 
For mange var borte til å gjennomføre valg. Dette MÅ velges neste 
møte.  

Sak 2: Tribunen og 
annen befaring 

Melding fra kommunen om at de fikser tribunen slik den står i dag 
Håpet er være klar til 17.mai. Kommunen skal også fikse litt 
“rundt”. 
Når kommunen fikser, så har de også ansvar for vedlikehold.  
 
Kommunen hadde befaring i forbindelse med dette. 
gjennomgang av bygg og uteområde. 

- grusbanen, 
- klatreveggen vil forsvinne, kommer noe nytt. 
- rullestol-dissen må skiftes ut. Den kan være farlig da den er 

tung og uhamslig å håndtere.  
Når skjer dette?  

- Foreløpig er tanken våren 2025.  
 
Ventilasjonsanlegget:  

- endret tidspunkt for å rehabilitere dette. Venter på endelige 
anbud og tidspunkt for behandling av disse. 

- fløyen med spes.avd og helsesykepleier har alt for dårlig 
luft.  

- kommunen var her onsdag uke 39. Rektor gir de en uke til 
å svare før hun purrer.  

Eiendom har en del sykefravær som gjør at prosjekter blir utsatt.  

Sak 3: Bhg- og 
skolebruksplanen 
 
 
 
 
 

Fått utsatt frist til 15.okt. Fikk beskjed om den dagen høringsfristen 
gikk ut.  
Blir et felles svar fra SU,FAU og Velforeningen.  
Fau-leder forteller litt om argumentene som det skrives om i 
tilsvaret.  
 
Siri kan fortelle at det har vært på radioen i dag at de som jobber i 
forebyggende for ungdom er bekymret for barn helt ned i 10 års 
alderen rundt på Straume. Dette er også poengtert i tilsvaret fra 
oss. .  
 
Media: 
 BA har laget en sak.(ligger ute). Enkelte personer har skrevet 
leserinnlegg og vært i Vestnytt. Fau-leder kan melde om høyt 
engasjement og vi skal kjempe på for skolen vår. 
 



Sak 4: Lys rundt 
butikk og hastighet 
på veiene. 

Det vil bli meldt inn lys rundt butikken og vi må sette søkelys på en 
ukultur med høy hastighet rundt på Hjelteryggen. Vi har ikke barn 
å miste! 
  

Sak 5: Innkjøp av 
mikrofon/høytaler 

Lena får hjelp av Andrè N for valg av høytaler med mikrofoner. Det 
skal fungere på arrangement og ute på 17.mai.  
Samstemt JA fra FAU om å gå til innkjøp av dette.  

Sak 6: 17.mai Vi prøver å hjelpe komiteen til å få gevinster/premier/ sponsorer. 
Komiteen har noen faste givere til loddbøkene, men håper å få 
noen nye.  
Det skal legges ut et innlegg på Hjelteryggen vel.  
 
Komiteen tar loddbøker og det andre rundt 17.mai.  
 
Forventningsavklaringer rundt f.eks 17.mai feiringen: 

- Klassekontaktene skal gå med klassene i toget. (eller 
deleger det bort til noen andre hvis en ikke kan stille).   

- FAU skal skånes til vaktlisten så godt det går.  
 

FAU har ønske om at skolen lager til heia-rop og sanger som 
synges i toget. Så er det lettere for de som skal gå sammen med 
barna å vite hva som skal synges.  
 
Diskusjon rundt måten Hjelteryggen skule organiserer 17.mai 
aktivitetene. Det er kommet et spm om det er tatt hensyn til de 
som har det trangt økonomisk. FAU leverer ut bonger hvert år og 
det er mulig å søke NAV om støtte til slike dager. FAU sitt mandat 
går ikke så mye lengre enn dette. Men det er interessant hvordan 
andre skoler løser dette, så Lena spør KFU om hvordan 
økonomien ordnes hos dem 

Sak 7: Refleks-
aksjon 

Det har skjedd en miss vedr fjorårets vinner av refleksaksjonen, så 
dette skal rettes opp igjen samtidig med årets refleksaksjon. Det er 
årets 4.trinn som har pizza i vente.  
 
Det blir sendt ut info via FB og Vigilo. Målet er at elevene skal 
bruke refleksvest da det er best synlig. Om ikke, så er 2.valget 
sånne enkle reflekser. Derfor er det 5p for vest/bånd-vest og 1 p 
(kan kun oppnå 4 p for disse). Om noen mangler vest må de ta 
kontakt med FAU-leder.  
 
Ny aksjon høsten 2024: starter 21.10 og avsluttes 

Sak 8: Elevkvelder Datoene er notert og booket.  
Gymsal og kjøkken er booket. 
1.-4.trinn: 17.okt 
5.-7.trinn: 24.okt 
 

 

 

Referent  

Mariann Vindenes 


